

Date: 16/11/2020

التاريخ: 2020/11/16

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal

Chief Executive Officer

Dubai Financial Market

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم،،،

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

After Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Clarification on a Court Case.

الموضوع: توضيح بشأن دعوى قضائية.

We would like to inform you that it came to the knowledge of Islamic Arab Insurance Company – "SALAMA" PSC, misleading news about a lawsuit filed by "Rusd Investment Bank", whose Chairman is Dr. Salah Al Malaikah (former Vice Chairman of SALAMA dismissed and not discharged by SALAMA's General Assembly Meeting held on 25th April 2019), to claim from the Company certain amounts.

نود أن نعلمكم بأنه نما الى علم الشركة الإسلامية العربية للتأمين – "سلامة" ش.م.ع أخبار مضللة عن إدعاء "بنك رصد للإستثمار"، الذي يرأس مجلس إدارته الدكتور/ صالح الملائكة (نائب مجلس إدارة شركة "سلامة" السابق الذي تم عزله وعدم إبراء ذمته من قبل الجمعية العمومية لشركة "سلامة" المنعقد تاريخ 25 أبريل 2019) عليها بمطالبات مالية.

Based on the solid and consistent transparency and governance methodology adopted by the new Board of Directors, SALAMA would like to clarify that "Rusd Investment Bank's" allegation is nothing but a failed claim attempt.

وبناءً على منهجية الشفافية الراسخة والثابته التي إعتمدها مجلس الإدارة الجديد، ترغب شركة "سلامة" التوضيح بأن إدعاء "بنك رصد للإستثمار"، لا يعدو سوى أن يكون مراوغة فاشلة.

We would like also to inform you that the allegation mentioned above does not have any impact on the Company's financial statements as all respective details have been submitted to the Company's external auditors along with a letter issued by SALAMA's lawyers clarifying Company's position and actions taken to respond to the plaintiff's allegations.

هذا، ونرجو إعلامكم بأن الإدعاء المذكور أعلاه ليس له أي تأثير على البيانات المالية للشركة إذ تم تقديم كافة التفاصيل الخاصة بالإدعاء المذكور أعلاه إلى المدققين الخارجيين للشركة مع كتاب صادر من محامي شركة "سلامة" يبين موقف الشركة والإجراءات التي تم إتخاذها للرد على إدعاءات الخصم.

Finally, and as mentioned in SALAMA's financial statements, there are no debts due to any local or foreign bank.

وأخيراً، وكما هو مبين في البيانات المالية لشركة "سلامة"، لا توجد أي ديون لأي بنك محلي أو أجنبي.

Sami Zouagui
Board Secretary

سامي الزواغي
أمين سر مجلس الإدارة